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The Secretary of State for External Affairs, the
Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Governmen t
has concluded with the Government of Liberia an agreement concerning
the eventual issuance by Canada, in respect of new Canadian invest-
ments in Liberia, of investment insurance against possible loss
resulting from certain non-commercial risks .

. It is hoped that this agreement will contributeto the
development of economic relations between the two countries . The
Canadian Governaent hopes to conclude similar agreements with other
countries . Such agreements have already been concluded with Barbados,
Jamaica, Israel, Malaysia, Singapore, St . Lucia and St . Vincent.

These agreements will facilitate the operation of the
Covernment's Foreign Investment Insurance Programme, established
with the enactment of the Export Developnent Act in 1969 . The
purpose of this progr-e, which is administered by the Export
Development Corporation, is to promote investments in other countries
by Canadian nationals,whether individuals or corporations .
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Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M . Mitchel l

Sharp, a annoncé aujourd'hui que le gouvernement a conclu un accord
avec le gouvernement du Libéria relatif â l'émission éventuelle par
le Canada d'assurance-investissements, applicable aux nouveaux
investissements canadiens au Libéria contre la possibilité d e
perte résultant de certains risques non-cor.merciaux.

On espère que cet accord contribuera â l'intensification
des relations économiques entre les deux pays . Le gouvernement
canadien prévoit conclure de tels accords avec d'autres pays . Des
accords semblables ont déjà été conclus avec la Barbade, Israël, la
Jaaaique, la Malaisie, Sainte-Lucie et Saint-Vincent .

Ces accords ont pour but de faciliter l'application du
programme d'assurance-investissements â l'étranger rendu possible
par la promulgation de la toi sur l'expansion des exportation s

en 1969 . Le but du prograrame, confié â la Société pour l'expansion
des exportations, est de promouvoir les investissements canadiens
â l'étranger, que les investisseurs soient des personnes ou des

sociétés .
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